
東華三院馬振玉紀念中學 

活動通告 079/24-25 

通德學校運動會服務生事宜 

敬啟者： 

為了豐富同學「其他學習經歷」的經驗及與社區建立伙伴合作關係，本校將會派出 14名學生擔

任通德學校運動會之服務生。現誠邀  貴子弟參與是次活動。活動詳情如下： 

 

日 期 ： 十二月十三日(星期五) 

時 間 ： 上午 8:00 – 下午 12:30 

集合及解散地點 ： 天水圍運動場  

交 通 安 排 ： 校方將安排旅遊巴接送服務，完成服務後在場地解散。 

備 註 ： 整齊學校運動服(包括風褸、長褲) 

 

請於十二月九日(星期一)或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如對上述活動有任何疑

問，請致電 2443 9899 與戚美寶老師聯絡。 

 

此致 

貴家長 

 

東華三院馬振玉紀念中學校長 

 

 

 

______________________謹啟 

(陳妙霞) 

二零二四年十二月六日 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

東華三院馬振玉紀念中學                  班號:_____ 

活動通告 079/24-25 

通德學校運動會服務生事宜 

 

敬覆者： 

本人為        班學生                  之家長，已知悉上述活動事宜，並同意敝子弟出任通

德學校運動會服務生。同時，定當督促敝子弟於參加上述活動時遵從負責老師帶領及指導。 

 

此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 

家長簽署:_______________ 

 

家長姓名:_______________ 

二零二四年     月      日 

 
 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Activity Circular 079/24-25 

Student Helper of the Sports Day of Tung Tak School 
 
9th December 2024  
 
Dear Parents 
 
In view of enriching students’ other learning experiences and build up a close bonding with the community, 
the school is going to nominate 14 students to be the student helpers of the Sports Day of Tung Tak School. 
Details of the day are as follows:  
 

Date : 13th December 2024 (Friday) 

Time : 8:00am –12:30pm  

Gathering and dismissal venue : Tin Shui Wai Sports Ground 

Transportation : Coach services will be provided, and students will be dismissed 

at the site.  

Remarks : School sports uniform (including the tracksuit and trousers) 
 
Please return the signed e-reply slip by 9th December 2024 (Monday). Please feel free to contact Ms. Chi Mei 
Po on 2443 9899 if you have any questions. 
 
Yours sincerely 
 
 
 
 
 
Chan Miu Ha  
Principal 
 
Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 


